
Protokół  nr  2/2024 
z posiedzenia Komisji Problematyki Społecznej Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim, które odbyło się w dniu 28 czerwca 2024 r. w sali nr 23 Urzędu Miejskiego w 

Nowym Mieście Lubawskim 
 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz.: 8:00, a zakończyło o godz. 8:42 

W posiedzeniu uczestniczyło 3 członków Komisji. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski 

- Dyrektor Miejskiego Centrum Kultury – Katarzyna Olęcka  

- Pracownicy Urzędu Miejskiego – Anna Licznerska, Alicja Kurnikowska 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2024 rok. 

3. Sprawy bieżące. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia:                              

Ad. pkt 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Paweł Kirzeniewski, 

stwierdzając iż w posiedzeniu uczestniczy 3 członków Komisji, a więc obrady są 

prawomocne oraz zapoznał członków Komisji z porządkiem obrad.  

Ad. pkt 2  

Członkowie Komisji zapoznali się z planem pracy Komisji na II półrocze 2024 r. Komisja 

nie wniosła uwag. Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie planu pracy 

Komisji Problematyki Społecznej Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim. 

Komisja w obecności 3 członków jednomyślnie przyjęła plan pracy stanowiący zał. nr 2 do 

protokołu. 

Ad. pkt 3 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Jacek Wolski poinformował, że trwają prace nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej wprowadzenia odstępstwa od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych na terenie gminy. 

Poinformował, że planuje się dodać do punktów, w których obowiązują odstępstwa od 

zakazu spożywania napojów alkoholowych Ogród Róż i Kinoteatr Harmonia. Członkowie 

Komisji zwrócili uwagę, że te odstępstwa powinny być tylko na czas trwania różnych 

imprez i wydarzeń. 

Ad. pkt 4 



W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji – Paweł Kirzeniewski 

zamknął posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.                                               

Protokół sporządziła: Alicja Kurnikowska 

   

    Przewodniczący Komisji                

                Paweł Kirzeniewski 


